
 

Generalforsamling i Aktiv Fritid på Rødovregård 

Tirsdag den 11.april kl.13.00 2023 

63 deltagere 

 

 

Referat.    

1. Valg af dirigent og stemmeudvalg: Orla valgt til dirigent, stemmetællere Stig Christiansen og Hanne 
Willers Folkenberg 

2. Formandens beretning:  

Beretning til generalforsamlingen d.11. april. Gældende for hele 2022  

Historie: Alt er normalt i foreningen efter et par Corona år med div. udfordringer. Bestyrelsen har 
haft et godt samarbejde i det forgangne år. Vi har stadig kontortid hver mandag mellem 09.00 og 
12.00, hvor der altid er bestyrelsesmedlemmer til stede. Døren er altid åben i kontortiden, og det 
selv om vi lukker døren, når der er mange i kaffestuen. Man er altid velkommen. Vi lytter til forslag 
ris/ros, og undersøger om der er muligheder for ønsker og ændringer.  

Der var generalforsamling den 29. marts 2021 på Rødovregaard, ingen bemærkninger. Den varede 
en times tid.  

Arrangementer: Det nedsatte arrangementsudvalg var: Jane, Pia, Bente og Birgit. De har stået for 
alle arrangementerne. Jeg fortæller om arrangementerne én for en:  

Den 1/2 2022 Det første arrangement var foredrag med ”gymnastik Orla” på Rødovregaard. Emnet 
var koncentrationslejrene i Nazityskland, og de mennesker der stod bag uhyrlighederne. Et 
uhyggeligt emne, men meget givtigt. Efterfølgende blev der serveret smørrebrød. Vi var 60 
deltagere.  

Den 29/3 2022 var der generalforsamling på Rødovregaard.  

Den 29/4 2022 var der fødselsdagsfest på Rødovregaard, vi blev 37år. Der var pyntet op med flag i 
loftet. Vi havde hyret Jacob fra Kok og Dinner. Han fremstillede en lækker kalvestegsmenu og trioen 
De grå synger, sang sammen med os i 2*45 min. Vi var 90 deltagere. 

 Den 10/5 2022 var der igen vinsmagning, denne gang med Italienske vine. Da vi havde drukket ud 
og var meget snakkesalige, fik vi det store pølsebord fra Slagter Lund. 13 rugbrød og 6 franskbrød 
blev fortæret. Vi var 80 deltagere. 

 Den 8/6 2022 havde vi en dejlig tur til Sofiero Slot i Sverige. Vi var som sædvanlig 2 stk. busser af 
sted. Startede med kaffe og nybagt wienerbrød ved Storkereden, hvorefter vi kørte til Sverige med 
den korte sejltur fra Helsingør. Vi fik en guidet rundvisning i parken på Sofiero med de blomstrende 
rhododendron. Vi fik frokost på Glasterrassen, dagens ret og salat. Vi så Kullen og fyret og så kørte 
vi til Flicorna Lundgren, hvor vi fik kaffe og meget små småkager. Vi var 109 af sted.  

Den 16/9 besøg på Christiansborg med rundvisning i ruinerne i kælderen. Efter rundvisningerne fik 
vi dejlig Meyers smørrebrød og en enkelt øl i Snapstinget. 

Den 25/10 sangaften med Beatles tema på Rødovregaard. Vi fik megastore stykker smørrebrød. 
Rigtig god aften.  

Den 29/11 Julefrokost igen på Ørbygaard. Vi fik køkkenets julebuffet, og der var fine mandelgaver. 
Som underholdning havde vi hyret duoen ”Shubi for sjov”. Lydniveauet fejlede ikke noget….  

Den 16/12 mødtes vi i Sportscafeen til Gløgg og æbleskiver 



Aktiviteter: Alle aktiviteter har været i gang hele året. Når vi nu er ved aktiviteter, vil jeg her 
benytte lejligheden til at sige TAK til vores instruktører, der kommer uge efter uge for at undervise 
os. Det må snart være tid til en opvisning. Til dem der er tovholdere på hold, hvor der ikke er en 
instruktør tilknyttet, også en Stor Tak til jer. 

 (I år 2023 er der gymnastikomvæltninger: Else er jo stoppet som instruktør…. AFR vil igen sige: Else 
TAK for de mange år hun ledte et hold mandag morgen...) 

 Kursus: Der blev afholdt et hjertestarterkursus i oktober måned. Vi var omkring 12 personer og det 
tog et par timer.  

Hjemmeside/info: Vores hjemmeside er en livline til vores medlemmer, der ikke kommer i 
kaffestuen. Vi har haft en del udfordringer med den, da den er blevet solgt til et andet firma, der 
ikke har den samme opsætning som tidligere, og de gør det hele anderledes end tidligere. I den 
forbindelse er vores mangeårige webmaster Finn Christensen stoppet. Jeg vil her sige: Finn 1000 tak 
for samarbejdet. Han får en hilsen fra os. 

 Info: AFR fik sidste år præsenteret en regning for ødelagte bordtennisborde. Bestyrelsen mente 
ikke, at det kunne bevises, at vi var skadevolder. Regningen blev efterfølgende trukket tilbage. 

Hyggen: Der er en god stemning i foreningen, og det skulle gerne gælde alle hold.! Tag godt imod 
nye medlemmer. Det gælder på alle hold, alle fester og alle ture. Kaffestuen er et godt 
samlingssted. Vi må stadig bruge Sportscaféen til kaffedrikning, når der er mange i kaffestuen. 
Bogreolen er der stadig gang i. Der er vist plads til flere bøger... Tak til dem der tager bøger med, 
man syntes andre kunne have glæde at læse. 

 Vi har jo en opslagstavle i kaffestuen, se på den, her sætter vi nye meddelelser op, om hvad der rør 
sig i foreningen.  

Fremtiden: Vi har jo en bestyrelse der vil gerne fortsætte. Tak for det. Vi er nu ca. 368 medlemmer 
Vores forening har en rigtig god økonomi. Tur-udvalget har en stram og sikker udgiftsstyring.  

Kontingent: Stadig kun 280 kr. om året.. Tænk hvad vi får for kun 77 øre om dagen i kontingent! 
Inkl. kaffe. En vitaminpille koster 78 øre i Matas. Mere om spørgsmål til økonomien- er under næste 
punkt på dagsordenen Det tager Torben tager sig af. Min beretning kommer til at ligge på 
hjemmesiden. 

Debat: Spørgsmål og kommentarer – det er nu. Tak for ordet til Dirigenten. 

 Beretningen godkendt 

 

      3a. Fremlæggelse af regnskab,  

            Regnskab godkendt 

 

      3b.  Forslag til godkendelse af budget for 2024        

              Enstemmigt vedtaget 

 

4. Indkomne forslag ifølge § 5  

 ingen indkomne forslag 

 

5. Godkendelse af kontingent: 

             Godkendt 

 



6. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

 

På valg: Leif Kiegstad  

   Torben Petersen 

   Jane Sinding- Olsen 

Alle er genvalgt 

 

7. Valg af suppleanter:  

På valg: Birgit Linneboe 

Genvalgt 

 

8. Valg af revisor:  

På valg: Jørn Andersen 

Genvalgt 

 

9. Evt.: 

 

Mogens: Har man aflagte billardkøer, badmintonketsjere o.l. må man meget gerne give dem til 
foreningen. 

Husk at bruge tennisbanerne, når du har booket dem!! 

Leif: Hjemmesiden fungerer ikke optimalt, hvis man går gennem Google 

Et forslag om at vi lavede nogle af arrangementerne om til aftenarrangement, blev diskuteret, men 
der var ikke stemning for at lave om på tidspunkterne. 

 

Til sidst blev der råbt hurra for foreningen. 

 

Referat: Annette Fauerby 


